



Companies

Registration Office

Licence

In accordance with the Law No. (7) of the Year 2005 issuing the Qatar Financial Centre Law (as amended) and the regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Centre Authority hereby grants a Licence to:

Doha Biotech Venture LLC(IC) QFC Number 01981

to carry on the activities set out in Part (1), in or from the Qatar Financial Centre, subject to the conditions and restrictions set out in Part (2), of this Licence.

This Licence is issued at the Qatar Financial Centre, Doha, Qatar on:

5 September 2023

مكتب تسجيـــل ا**لشركــــات** ترخيص

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال (وتعديلاته) والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال:

الدوحة بايوتك فينشر ذ.م.م(اي سي) رقم الترخيص 01981

لمزاولية الأنشطية المنصوص عليها في الجزء رقم (1)، في أو من خلال مركز قطر للمال، وذلك وفقاً للشروط والقيود المنصوص عليها في الجزء رقم (2)، من هذا الترخيص.

أصـــدر هذا الترخيص في مركز قطر للمال، الدوحة ، قطر بتاريــخ:

5 سبتمبر 2023



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





Companies
Registration Office

Licence

with validity from 5 September 2023

and shall expire on 31 December 2023

مكتب تسجيـــل ا**لشركــــات** ترخيص

> صالح من تاريخ 5 سبتمبر 2023

تاريخ انتهاء الترخيص 31 ديسمبر 2023



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





Companies

Registration Office

Licence

مكتب تسجيـــل ا**لشركــــات** ترخيص

Part (1) - Permitted Activities

The activities of an Investment Club as per Article 10 of the Investment Clubs regulations.

الجزء رقم (1) – الأنشط_ة المرخص_ة

أنشطة أندية الاستثمار وفقا للمادة 10 من لوائح أندية الاستثمار.

<u>Part (2) - Conditions and Restrictions</u>

Doha Biotech Venture LLC(IC) must ensure that:

the activities it provides 1. do involve not any activity that falls within any of the **Activities** Regulated as specified in Part 2, Schedule of the FSR, unless it has first obtained the authorisation from Regulatory the QFC Authority that is required conduct of the relevant activity; and

<u>الجــــزء رقــــم (2) - الشـــروط</u> والقيــود

• يجب على الدوحة بايوتك فينشر ذ.م.م(اي سي) التأكد بأن:

1. الأنشطة التي تقدمها لا تنطوي على أي من الأنشطة المدرجة ضمن الأنشطة المنظمة المشار إليها في الجزو (2)، المنظمة المشار إليها في الجدوات المالية، الملحق (3) من لوائح الخدمات المالية، ما لم تحصل أولاً على الموافقة المطلوبة من هيئة تنظيم مركز قطر للمال لمزاولة ذلك النشاط، و



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





Companies Registration Office

Licence

2. It maintains its bank accounts with a bank authorized or licensed by the Qatar Central Bank or Qatar Financial Centre Regulatory Authority and ensure that all transactions are carried out through such bank accounts.

This Licence supersedes and replaces all previous Licence issued to Doha Biotech Venture LLC(IC) (if any).

مكتب تسجيـــل الشركــــات ترخيص

2. أن يكون لدى الشركة حسابات مصرفية في أحد البنوك المعتمدة أو المرخصة من قبل مصرف قطر مصرف قطر المركزي أو هيئة تنظيم مركز قطر للمال والتأكد بأن جميع معاملات الشركة تُجرى من خلال تلك الحسابات.

هـــذا الترخيـــص يحــل محــل ويلــغي أي ترخيــص سابـــق صـــادر لــ الدوحــة بايوتك فينشر ذ.م.م(اي سي) (إن وجد).



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre